
PARAISTEN KAUPUNKI 

VANHUSNEUVOSTO 5/2024 

Aika: 22.10.2024 klo 12.00–13.40 

Paikka: Ohjaamo, kaupungintalo 

 

Läsnä Nyberg Widar  puheenjohtaja 
 Björklund Inger jäsen 

Ginman Leif  jäsen 
Jansson Marita jäsen 

 Karlsson Inger  jäsen 
 Kronqvist-Sundström Clara jäsen 
 Planting Ann  jäsen 
 Salonen Markku varapuheenjohtaja    
 Åkerfelt Bertil  jäsen 
 Knuts Åsa  sihteeri 
 
Vieras Grandell Hanna-Maria hyvinvointikoordinaattori klo 12.00–13.15 § 30–32, § 37 
 Ingman Sara  liikenneassistentti klo 12.00–12.25 § 37 
 Isaksson Ann-Sofie hyvinvointipäällikkö klo 12.00–13.15 § 30–32, § 37 
 
Poissa Brunnsberg Annika jäsen  
 Karlsson Inger  jäsen 
 Lindqvist Yngve jäsen 
  
 
 
 
§ 30 Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 12.00.  
 

§ 31 Kokouksen laillisuus ja koolle kutsuminen 
 Puheenjohtaja totesi kokouksen laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
§ 32 Kaupungin hyvinvointiorganisaation esittely, hyvinvointipäällikkö Ann-Sofie Isaksson ja 

hyvinvointikoordinaattori Hanna-Maria Grandell 
Hyvinvointipäällikkö Ann-Sofie Isaksson ja hyvinvointikoordinaattori Hanna-Maria 
Grandell esittelivät kaupungin uuden organisaation hyvinvointi- ja vapaa-aikapalvelujen 
osastoa. Osasto koostuu neljästä yksiköstä, jotka ovat hyvinvointipalvelut ja kolmas 
sektori, kulttuuri ja vapaa-aika, kirjasto ja kansalaisopisto. Vanhusneuvosto kuuluu 
nykyisin hyvinvointi- ja vapaa-aikapalvelujen osaston alaisuuteen. 

  
  



 
Seuraavassa on muutamia esimerkkejä siitä, mitä on meneillään/suunnitteilla: 

• On perustettu hyvinvointitiimi, jossa kaupungin, Varhan ja seurakunnan edustajat 
tekevät yhteistyötä yhteisten tavoitteiden saavuttamiseksi. Tiimi keskittyy 
hyvinvoinnin kehittämiseen ja parantamiseen alueella yhdistämällä resurssinsa ja 
osaamisensa.  

• Valtionperintörahoilla tullaan myös palkkaamaan henkilö, jonka tehtävänä on 
tavoittaa kotona asuvat ikäihmiset, jotka eivät osallistu mihinkään toimintaan. 
Tavoitteena on tarjota tukea ja mahdollisuuksia edistää näiden ihmisten 
osallistumista eri toimintoihin. 

• Lisäksi kotipalvelu jakaa kulttuurikasseja, vanhusten asumisyksiköissä järjestetään 
kulttuuritoimintaa ja uudessa PUNT:ssa pidetään maanantaisin ”Voimaa 
vanhuuteen” -jumppa, minkä lisäksi ikäihmisille järjestetään myös paljon muuta 
toimintaa. 
  

Vanhusneuvosto toteaa, että ikäihmisten hyväksi on tehty viime aikoina paljon ja että 
yhteistyö kolmannen sektorin kanssa on erittäin tärkeää nyt ja tulevaisuudessa.  

 
§ 33 Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 

Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkastettiin. 
 
§ 34 Kunta-alueiden terveiset 

Korppoon Kommunalgården on kaupungin myytävien kiinteistöjen listalla. Tänä iltana 
Kommunalgårdenissa järjestetään kokous, jossa keskustellaan eri mahdollisuuksista talon 
tulevaisuuden suhteen.  
 

§ 35 Muut asiat 
Kaupungin vaikuttamistoimielimille suunnitellaan työpajapäivää helmikuun loppuun. 
Neuvosto sai esittää ehdotuksia teemoista, joita se haluaa käsiteltävän päivän aikana. 

  
Helsingissä järjestetään vanhusneuvostopäivä 30.10. klo 9–15. Halukkaat voivat osallistua 
netin kautta. Viimeinen ilmoittautumispäivä on 23.10. Kokouksen tiedot on lähetetty 
jäsenille.  
 

§ 36 Seuraava kokous 
Vammaisneuvosto on kutsunut vanhusneuvoston yhteiseen kokoukseen kaupungintalolle 
torstaina 5.12. klo 12.  
 

§ 37 Lisäasia: Kaupungin palvelulinja 
Kokouksen aluksi liikenneassistentti Sara Ingman esitteli kaupungin palvelulinjaa. Linja 
liikennöi maanantaisin, keskiviikkoisin ja perjantaisin, ja kyyti tilataan samana päivänä. 
Liikenneassistentti toivoo vanhusneuvostolta mielipiteitä sekä mahdollisia 
parannusehdotuksia palvelulinjaan. 
 
Vanhusneuvosto toteaa, että reittejä on useita ja niiden varrella on monta mahdollisuutta 
nousta ajoneuvoon ja jäädä pois. Vanhusneuvosto katsoo, että palvelulinjan reittejä 
voitaisiin joko laajentaa syrjäisemmille alueille tai vaihtoehtoisesti näiden alueiden 
koulukuljetusten tulisi olla myös suuren yleisön käytettävissä. Palvelulinjan aikataulu tulisi 



ottaa huomioon myös järjestettäessä erilaista ohjelmaa ikäihmisille. Vanhusneuvosto 
ehdottaa myös, että kaupungin tulee parantaa tätä linjaa koskevaa tiedotustaan, jotta 
useammat voisivat alkaa käyttää tätä edullista palvelua.  
 
 
 
 

 
 

Parainen 22.10.2024  
 
 
 
   
Widar Nyberg    Åsa Knuts 
puheenjohtaja   sihteeri 


